
Referat fra møte FAU Medkila Skole 12.10.2021 

Sted:  Personalrommet Medkila skole 

Tid:  Tirsdag 12.oktober kl. 19.30 – 21.30 

Referent: Stine Bentzen (3A) 

 

Sak 7/21-22: Opprop og presentasjon – Carl-Henrik  

Til stede:  

1A: Marianne Lie (vara) 

1B: Kine Mikkelsen  

2.trinn: Andrea Dahlberg (vara) 

3A: Stine Bentzen 

3B: Mona Gravrok  

4 B: Silje Restad  

5 trinn: Carl-Henrik Siebke 

6A: Hilde Mari Santocono  

6B: Terje Andreassen  

Fravær: representanter fra 4A og 7.trinn var ikke til stede.  

 

Sak 8/21-22 Godkjenne innkalling og saksliste – Carl- Henrik.  

Innkalling og saksliste godkjent, ingen innspill.  

 

Sak 9/21-22: Info fra rektor  

Følgende ble informert av rektor:  

• Fraværet blant ansatte ved skolen har gått ned. Fraværsprosenten har gått fra 19,8 % høsten 

2019 og er på nåværende tidspunkt på 5,6 %.  

• Det er behov for utbedring av fasaden på skolen. Blant annet må muren på skolen males og 

gresset i skolegården klippes. Sistnevnte ble ikke gjort i forkant av skolestart, på grunn av 

utfordring med å finne en erstatter med dette ansvarsområdet. Saken er meldt inn til 

kommunen.  

• Skolen er i gang med å bestille bøker i norsk og engelsk. Det er ikke på nåværende tidspunkt 

bøker tilgjengelig for alle trinn, og det viser seg å være utfordrende å bestille for 7. trinn.  

• «Alle med» dugnad er avlyst. Mange var invitert, men skolen mottok liten respons. 2 

representanter kunne stille og 3 meldte avbud.  



OPPFØLGINGSSAKER 

Sak 23/17-18 Utsmykking av skolen med ulike læringstiltak  

 

• Det er målt opp i de aktuelle områdene hvor gradskivene skal være, samt gjort et estimat hva 

det totalt sett er behov for på skolen.  

• Det må sendes inn en ny henvendelse for prisoverslag av gradskivene.  

 

Sak 23/20-21 Prosjektplan uteområdet Medkila skole.  

• Det er behov for nye og flere lekeapparater i uteområdet.  

• Kommunen har vært på befaring og konkludert med at det store lekehuset må rives på grunn 

av dårlig tilstand på stolpene i grunn. Det ble også konkludert med at det må gjøres 

utbedringer av det lille lekehuset. Det estimeres at slike utbedringer påløper store kostnader.  

• Det er satt av 5 millioner av Harstad kommune for oppgradering av alle skolene i kommunen.  

• Det er satt en prosjektgruppe for oppgradering av Medkila skole. Gruppen består av Terje, 

Carl-Henrik og Mona. Det er sendt mange søknader om midler, og hittil fått avslag på alle 

med begrunnelse at det er midler som skal dekkes av kommunen.  

 

Sak 30/20-21 Natteravngruppe Medkila   

Natteravnene i sentrum er aktive igjen. Ved alle skolene sliter de med å finne frivillige. Flere 

foresatte/medlemmer er lagt til Facebook-gruppen for Natteravnene uten at det fører til at flere er 

tilgjengelig til å gå i helgene.  

Flere forslag ble diskutert i denne forbindelse: 

• Sette opp lister med vaktordning og dersom en ikke kan stille må en bytte eller finne en 

erstatter. Et annet innspill var å organisere Natteravn i hvert klassetrinn, hvor det 

eksempelvis ble tatt opp i foreldremøter.  

• En kan bli involvert i natteravngrupper for andre områder enn sin egen skolekrets, som kan 

oppfattes som forvirrende. Det burde vurderes om Facebook-gruppen kan endres slik at 

medlemmene forholder seg til vaktordning i egen skolekrets. Blant annet skal kommunen ha 

personell som kan organisere Facebook-gruppen til Natteravnene.  

• Mer informasjon til foreldre, da det kan fremstå som noe «distansert» for flere. For eksempel 

hvilke områder er det mye aktivitet. Med en større informasjonsflyt kommer informasjon ut 

til flere som kan bidra til å skape engasjement.  

• Inkludere ovennevnt tema på temadagen, samt invitere politiet til å informere om 

nærmiljøet og narkotikabruk blant barn og unge i byen.  

 

 

Sak 39/20-21: 25 års-jubileum Medkila skole 

Forslag om å få til et jubileum til våren 2022.  

 

 



NYE SAKER 

Sak 10/21-22: Status fra Trafikkgruppa  

Trafikkgruppa består av Maj Hass Jørgensen og Asbjørn Stene Olsen. De har tidligere sammenfattet 

et skriv om trafikksikkerheten ved Medkila Skole (på bakgrunn av observasjoner, der alle kunne 

komme med innspill). Bilder ble tatt med henvisning til kart for å illustrere det på best mulig måte. I 

årenes løp er skrivet blitt justert etter ytterligere informasjon.  

Det gjenstår fortsatt 2 hovedpunkter:  

1. Omregulere trafikken ved skolen 

2. Området ved Kiwi. Flere sykkelstier møtes, men eksisterer ingen gang- og sykkelsti helt til 

Kiwi. Flere skolebarn stopper innom Kiwi på vei hjem fra skolen, og trafikkbildet slik det er i 

dag kan utgjøre en trafikkfare for barna.  

 

Det er ønskelig at 2 nye medlemmer fra FAU tar over jobben i trafikkgruppen i løpet av året.  

 

Sak 11/21-22: Referat fra møte i Harstad kommunale foreldreutvalg (HKFU) 23.09.  

Carl-Henrik ble gjenvalgt som leder for HKFU for skoleåret 2021/2022.  

Sak angående skolebøker ble avisoppslag i Harstad Tidende, og senere tatt opp i kommunemøtet.  

«De håpefulle» i regi av PPT i Harstad kommune er en gruppe bestående av foreldre av barn som 

dropper ut av skolen. PPT skal delta på neste møte i HKFU for å informere om prosjektet og gruppen.   

Ungdata er undersøkelser som utføres der skoleelever (over hele landet) svarer på spørsmål om 

hvordan de har det, og hva de driver med på fritiden. Undersøkelsene er tilpasset barn og ungdom på 

mellomtrinnet (5. - 7. trinn). Link: https://www.ungdata.no/  

 

Sak 11/21-22: TV-aksjon 2021 24. oktober: «Barn, ikke brud»  

HKFU fikk i oppdrag å informere om årets TV aksjon som går til inntekt for PLAN. Aksjonen «Barn, 

ikke brud» skulle foregå 24. oktober og det ble planlagt at elevene i grunnskolen deltar på følgende 

måte: 

 • Et klassetrinn på barnetrinnet inviteres til å være bøssebærere 24 oktober:  

- Dette ble diskutert i HKFU 23. september og utvalget ble enige om at foresatte i 7. klasse 

(som på tidligere innsamlingsaksjoner) får ansvar for organisering. Det ble foreslått at 6. og 7. 

trinn samarbeider for organiseringen av årets TV – aksjon da det er kort frist for 

gjennomføring (12 dager). Klassekontaktene ved begge trinn ble ansvarlig for videre arbeid.  

- Hver skole har tildelte roder for slike innsamlinger. Medkila skole har 13 roder.  

•  Skolene inviteres til å arrangere stafettløp ved den enkelte skole. Hver runde i ei løype resulterer i   

et fastsatt pengebeløp. Harstad kommune stiller med ett beløp, næringslivet i Harstad inviteres til å 

bidra med tilsvarende. Harstad sparebank bidro med 10 kroner for hver runde elevene løp ved 

stafetten.  

 

https://www.ungdata.no/


 

Sak 12/21-22: Temadag 2022  

Hvert år i februar/mars har FAU Medkila skole arrangert en Temadag for foreldrene på Medkila 

skole. Temaene skal være mest mulig dagsaktuelle og være relevant for foreldre på alle 

klassetrinnene på skolen.  

I fjor ble det gjennomført digitalt via Teams pga. Covid-19 situasjonen. Temadagen ble da gjort 

tilgjengelig for foreldre tilhørende øvrige skoler i Harstad. Det har i etterkant vært ytret ønske om å 

at temadagen i 2022 kunne gjennomføres for alle skolene i Harstad.  

Det vurderes som positivt å inkludere flere skoler, men vil være litt avhengig av tema. Dersom tema 

skal være nærmiljø, anses det som mer hensiktsmessig å gjennomføre det fysisk i gymsalen for 

foreldre tilhørende Medkila skole.  

Forslag om å invitere politiet til å holde foredrag om barn– og ungdomsmiljøet i Harstad, samt at 

temadagen inkluderer informasjon om undersøkelsen fra ungdata. Dette kan holdes digitalt for alle 

skolene med påfølgende møte på skolen med gruppeoppgaver (hvor det samtidig organiseres lister 

for Natteravnene).  

 

Sak 12/21-22: Eventuelt  

Kila ungdomsklubb har gjennomgått et omfattende renoveringsarbeid. Det jobbes fortsatt med å 

ferdigstille dette før klubben kan tas i bruk igjen. Arbeidet organiseres via en Facebook-gruppe (der 

tidspunkt for dugnadene fremkommer).  

Det er kommet innspill om at organiseringen av dugnadsarbeidet kan bedres, herunder at 

informasjon om tidspunkt for oppmøte annonseres på et tidligere tidspunkt.  

FAU utarbeider et skriv til foreldre med informasjon om pågående dugnadsarbeid ved Kila 

ungdomsklubb og tilhørende Facebook-gruppe. 

 


